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Gesterby – Sepänkylä Kyläyhdistys r.y.   Hallituksen kokous 
 
     PÖYTÄKIRJA 
 
 
KOKOUS Gesterby-Sepänkylä Kyläyhdistys, hallitus 
AIKA  Ke 4.9.2013 kl 19.00 
PAIKKA  Chez Peter 
LÄSNÄ  Peter Korhonen, Raimo Mättö (koollekutsuja), Asko Haapakoski, Johanna 

Westman, Roger Lindman, Jaakko Rahja 
 
 
 
 

KOKOUKSEN KULKU 
 
 
1. Kokouksen avaus, laillisuus ja päätösvaltaisuus  

 
Raimo Mättö kokoonkutsujana avasi kokouksen kl 19.15 ja 
- totesi hallituksen olevan päätösvaltainen, koska paikalla on yli puolet 
hallitukseen vuosikokouksessa valituista 
- ja esitti käsiteltäväksi sääntöjen 6§ mukaiset järjestäytymisasiat ensiksi: 

- hallituksen puheenjohtajaksi valittiin Raimo Mättö 
- hallituksen varapuheenjohtajaksi valittiin Johanna Westman 
- sihteeriksi valittiin Roger Lindman 
- rahastonhoitajaksi valittiin Peter Korhonen 
- kotisivumestariksi valittiin Asko Haapakoski 
 
 

2. Muun työjärjestyksen hyväksyminen 
 
Työjärjestyksen rungoksi sovittiin 

- vuoden 2013 toimintasuunnitelman mukaisten hankkeiden 
käynnistäminen 
- aiemmin aloitettujen hankkeiden tilannekatsaus 
 
 

3. Asia ”Latuhanke Hemträsket alueelle” 
 - Arto Bergström on lupautunut ajamaan ladun 

- Vaatii reitin läpikäymistä sekä ojanylityksen rakentamista. Tämä 
hoidetaan talkoo työnä jonka organisaattorina toimii Peter Korhonen 
- Peter Korhonen tiedustelee kunnalta 

- olisiko mahdollista saada rahoitusta tällaiseen hankkeeseen 
- Voisiko kunta olla yhteydessä maanomistajiin asian tiimoilta 

- Jos ja kun projekti onnistuu on alueen asukkaita tiedotettava uudesta 
ladusta 
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4. Asia: laajakaistapalvelun taso 
- Asukkaiden mielenkiinto mahdolliseen hankkeeseen kartoitetaan 
kyselyllä. 
- Johanna laatii kyselyn Ruotsiksi ja Raimo osallistuu laatimiseen. 
- Jos asia materialisoituu olisi hyvä löytää vetäjä hankkeelle hallituksen 
sisältä, (tai joku muu asukas joka haluaa asiaa lähteä ajamaan). Ihmisen 
palkkaaminen tähän tehtävään ei liene taloudellisesti mahdollista. 
- Tämä projekti olisi mahdollisesti hyvä ajoittaa mahdollisten 
kunnallisvesiputkien vetojen yhteyteen. 

 
 
5. Asia: HSL’n kokeilu ”Metropol” – KutsuPLUs – järjestelmä 

- Ke 19.6.2013 Johanna Ja Raimo kävivät neuvonpidon K-nummen vt 
liikennesuunnittelijan, Roni Zein, kanssa. Ilmeni, että kunnalla ei ole 
mitään meneillä tämän koevaiheessa olevan hankkeen kanssa. 
- Ei muita konkreettisia toimia tämän asian suhteen. Asia siirtyy 
seuraavaan kokoukseen. 
 
 

6. Asia: Osayleiskaavaa ja vesihuolto 
- Kunnan päätökset etenevät Gesterby – Sepänkylä osayleiskaavan 
tahdissa.  
- Ei muita konkreettisia toimia tämän asian suhteen. Asia siirtyy 
seuraavaan kokoukseen. 
 
 

7. Humaljärven yhteinen uimaranta – kulkuyhteydet  – vanha rasitetie venerantaan 
- Yhteiseen venerantaan johtavan tien status ja linjaus selvitetään 
11.9.2013 yksityistietoimituksessa. Sen jälkeen katsotaanmitä 
mahdollisuuksia ratkaisu tarjoaa kyläyhdistyksellekin. 
 
 

8. Kylätalkkarista kokemuksia – Robert Becker 
 - Kokemukset ja palautteet Robert Beckeristä ovat erittäin positiivisia 
 - Jatkamme Suosittelijan roolissa 
 - Asko lisää suosittelumme kyläyhdistyksen kotisivuille  
 
 
9. Liikenneympyrä keskustaan valoestojen paikalle 

- Asian vaikuttaminen on ilmeisesti myöhäistä. Kunta argumentoi asiaa 
tilan puutteella ja kevytliikenteen järjestämisen kalleudella. 
- Kyläyhdistys lähettää kuitenkin kirjelmän kuntaan jolla liikenneympyrän 
rakentamista pyritään edesauttamaan.  
- Asko laatii hahmotelman Tammikuun (2014) aikana. 

 
 
10. Kati Saarenkylä laatii palvelu kartoitusta alueellamme ja on pyytänyt tietoa 
kyläyhdistyksestämme sekä toiminnastamme. 

- Päätimme osallistua hankkeeseen 
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- Jaakko Rahja hahmoittelee kuvauksen toiminnastamme. 
- Kuvauksessa kerrotaan Robert Beckerin toiminnasta 
  

 
11. Muuta 

- Ely keskus on varannut resursseja kylämme tien parannusta varten 
vuodelle 2014. Jaakko Rahja selvittää pystymmekö saaman tarkempia 
tietoja suunnitelmista. 
- On keskusteltu talkoiden järjestämisestä tien (ja pientareiden) 
siivoamiseksi. Jaakko Rahja oli selvitellyt asiaa ja mahdollisten talkoiden 
järjestäminen on melko byrokraattinen prosessi joka vaatii vetäjä henkilön 
kurssitusta ym. joten luovuimme ajatuksesta tässä vaiheessa. 
- Laaditaan tiedote jossa jokaista asukasta kehoitetaan siivoamaan ja 
puhtaan pitämään ”oma” tie alue. 
  

 
12. Kokouksen päätös 

Kokous päätettiin klo 20.56 


